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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

Innkalling 
for 

Kommunestyret 
 
 
Møtedato: 31.10.2022   
Møtested: Kommunestyresalen 
Møtetid: kl 11:00 - 18:00      

 
Medlemmer med gyldig forfall eller er inhabil i noen av sakene, må melde fra så snart som 
mulig på tlf. 76 11 50 00. Varamedlemmer møter etter nærmere innkalling. 
 
Dokumenter som ikke er offentlige, vil bli utlevert i møtet. Dersom medlemmene på forhånd 
ønsker å gjøre seg kjent med innholdet i disse dokumentene, er dokumentene tilgjengelig på 
rådhuset 
 
 
 
 

Andøy kommune 
 
 

Knut Nordmo 
Ordfører 
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Saksliste 
Sak nr Sakstittel  
PS 
120/2022 

Godkjenning av innkalling  

PS 
121/2022 

Godkjenning av saksliste  

PS 
122/2022 

Godkjenning av møteprotokoll  

PS 
123/2022 

Samlesak for referatsaker  

PS 
124/2022 

Landbruk- og beitebruksplan Andøy kommune. Forslag 
til organisering av planarbeidet 

 

PS 
125/2022 

Norlandia Andungen barnehage - Søknad om 
forhåndstilsagn på kapital- og driftstilskudd. 

 

PS 
126/2022 

Avviksrapportering drift pr 31.08.2022  

PS 
127/2022 

Kommunale veier i Andøy kommune - hovedplan vei  

PS 
128/2022 

BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA 
REGULERINGSBESTEMMELSER PÅ BLEIK - RIVING 
AV FJØS 

 

PS 
129/2022 

Ombygging Wigwam barnehage  

PS 
130/2022 

PRIVATE BARNEHAGERS SAMARBEIDSUTVALG - 
SUPPLERINGSVALG ANDUNGEN BARNEHAGE  

 

PS 
131/2022 

PROGRAMSTYRE SAMSKAP - SUPPLERINGSVALG  

PS 
132/2022 

SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISKE VERV - 
MAGNAR HARALDSVIK 

 

PS 
133/2022 

SØKNAD OM FRITAK FRA POLITSKE VERV - BIRGIT 
KARLSEN EIRA 

 

PS 
134/2022 

SUPPLERLINGSVALG  - VALGNEMND   

PS 
135/2022 

Valg av representanter for Andøy Ungdomsråd  
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Godkjenning av innkalling 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/2006 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
120/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
 
Innkallingen godkjennes uten merknader. 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Godkjenning av saksliste 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/2006 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
121/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
 
Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Godkjenning av møteprotokoll 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/2006 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
122/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
 
Møteprotokollen for møte 12.09.22 godkjennes som den foreligger. 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Samlesak for referatsaker 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/2006 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
123/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
 
Nr. 1  Referat fra møte i eldrerådet 08.08.22 
Nr. 2  Halvårsrapport,  første halvår 2022 - Andøy Frivilligsentral 
 
 
  
Referatene tas til etterretning. 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Landbruk- og beitebruksplan Andøy kommune. Forslag til organisering av 
planarbeidet 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Robert Svendsen 22/1915 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
113/2022 Formannsskapet 10.10.2022 
124/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 
Arbeidet med tematisk plan for landbruk i Andøy startes opp.  
Arbeidet organiseres som et prosjekt med Landbruksnemda som styringsgruppe. 
Det leies inn ressurser for å bistå i arbeidet.  
Budsjett for planarbeidet settes til 150.000 kr, som disponeres fra disposisjonsfondet.  
  
  
  
 
 
Bakgrunn for saken: 
Rådmannen kvitterte ut interpellasjon fra politisk nivå vedrørende Landbruk- og 
beitebruksplan for Andøy kommune den 12.9 2022.   
 
Det ble fattet følgende vedtak i saken:  
“Kommunestyret ber administrasjonen utrede hvordan en landbruksplan kan utarbeides og 
finansieres i forbindelse med arbeidet med kommuneplanens arealdel.” 
 
Faktiske opplysninger: 
Landbruksplan for Andøy ble første gang skrevet i 2003. Planen anses som utdatert og 
brukes ikke som styringsverktøy for Landbruksnemda eller administrasjonen i Andøy. 
Kommunale landbruksplaner skal ivareta nasjonale, regionale og lokale mål for landbruket.  
For Nordland har vi en Regional plan for landbruk 2018 -2030 
https://www.nfk.no/_f/p1/if28af12f-0361-4487-999a-19db63849cf2/regional-plan-for-
landbruket-i-nordland-2018-2030_a4-web.pdf 
Det utarbeides for tiden også en landbruksstrategi for Vesterålen, denne er i sluttfasen. 
Sammen med føringer som jordbruksoppgjør, satsinger innenfor virkemiddelapparatet med 
mer, vil dette samlet gi føringer og muligheter for å lage en god plan for landbruket, tilpasset 
Andøy.  
 
Valg av plantype.  
Det er flere mulige valg av plantyper for en landbruksplan. Valg av plantype avhenger av 
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hvilke føringer og tilganger en har av kunnskap på området og hvordan en ser for seg at 
planen skal reflekteres i andre planer som kommuneplanens samfunnsdel og arealdelen til 
kommuneplanen. 
Aktuelle plantyper er kommunedelplan for landbruk, eller en tematisk plan for landbruk. 
Kommunedelplan gjennomføres i tråd med plan- og bygningslovens bestemmelser og 
resultatet blir en plan som står på egne ben, ved siden av annet planverk som arealdel og 
samfunnsdel. Planprosessen er mer krevende enn for en tematisk plan hvor en har større 
frihet til å tilpasse planarbeidet til eget planbehov.  
 
Beitebruksplan – hva er det?  
Beitebruksplanen er en systematisert presentasjon av beitearealene i kommunen og bruken 
av disse arealene til beiting med husdyr. Den skal dokumentere omfang og verdi av 
nåværende beitebruk, samt vise til historisk bruk og gi estimater for framtidig bruk. 
Beitebruksplanen skal ikke løse uavklarte juridiske problemstillinger, men der slike finnes, 
gjerne påvise disse og foreslå framtidig håndtering. 
 
Medvirkning og deltagelse. 
Uansett hvilken plantype man velger å benytte seg av vil det være helt nødvendig å inkludere 
Landbruksnemda og næringa selv i arbeidet.  
  
Vurdering: 
Landbruksplanen bør bestå av tre deler.  
1. Strategisk del, med mål om videre utvikling av landbruket i Andøy - føringer, prioriteringer 
og satsingsområder. Beskrevet med tekst.  
2. Beitebruksplan, beskrevet med kart og data.  
3. Et innspill til arealdelen. Beskrevet med kart og tekst som kan brukes i utforming av 
bestemmelser til arealdelen og dermed sikre juridisk forankring av arbeidet med 
landbruksplanen. 
 
Med de erfaringer vi har hatt fra arbeidet med tematiskplan for Trafikksikkerhet, har tematisk 
plan vist seg å være en god nok prosess for også å kunne fungere, også for en 
landbruksplan. Som for plan for trafikksikkerhet skal landbruksplanen brukes som et tydelig 
innspill til arbeidet med kommuneplanens arealdel. Der vil innspillene fra tematisk 
landbruksplan behandles og legges til i kart og bestemmelser, og dermed bli førende for 
videre arealbruk på de områder man ønsker å prioritere.  
Administrasjonen mener at tematisk plan, som spiller inn prioriteringer til arealdelen vil være 
en god løsning for å få fram landbrukets behov for videre utvikling i Andøy.  
Organisering. Arbeidet med tematisk plan for landbruk organiseres som et prosjekt. Det vil 
være naturlig at Landbruksnemda i Andøy blir styringsgruppe for arbeidet og at det settes 
ned en administrativ prosjektgruppe med en prosjektleder.  
Med bakgrunn i kompetanse og kapasitet i seksjon for samfunnsutvikling og landbruk, er det 
ønskelig at det leies inn kapasitet til å bistå i arbeidet og/eller prosjektledelse.  
Med bakgrunn i arbeidet med trafikksikkerhetsplanen estimeres det økonomiske behovet til å 
dreie seg til rundt 150.000 kr -noe avhengig av tidsbruk.  
Ferdigstillelse.  
Tematisk plan før landbruk skal være ferdigstilt innen juni 2023.  
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Norlandia Andungen barnehage - Søknad om forhåndstilsagn på kapital- og 
driftstilskudd. 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Merete Olsen 22/685 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
114/2022 Formannsskapet 10.10.2022 
125/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

30.09.2022 Andungen barnehage_220825_søknad om utvidelse av bhg 3833 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 

1. Med hjemmel i Lov om barnehager § 14 første og andre ledd, innvilges det  det 
forhåndstilsagn på kapital- og driftstilskudd ved utvidelse av barnehageplasser i 
Norlandia Andungen barnehage tilsvarende 18 plasser over tre år. Forutsetning er at 
utvidelse av areal blir godkjent i henhold til Lov om barnehager og Forskrift om 
Miljørettet helsevern. 

2. Med hjemmel i forskrift om tilskudd til private barnehager § 6 får Norlandia Andungen 
barnehage beregnet kapitaltilskudd for den økte kapasitet tilsvarende 18 plasser etter 
sats for godkjenningsår i perioden 2020-2022. 

3. Det utbetales tilskudd per plass fra og med dato for når barnehagen tar nye plasser i 
bruk. 

4. Økte kostnader på tilskudd til private barnehager innarbeides i budsjett for 2023. 
 
 
Bakgrunn for saken: 
Norlandia Andungen barnehage er er privat barnehage eid av Norlandia barnehagene AS. 
Andungen har per dags dato et godkjent leke- og oppholdsareal på 176,1 kvm fordelt på 13 
barn under 3 år og 23 barn over 3 år. Disse plassene mottar barnehagen tilskudd for. 
Ved hovedopptak for barnehageplasser 2022-23 var det mange barn med Norlandia 
Andungen barnehage som 1 prioritet som ikke fikk tilbud om plass der på grunn av 
manglende kapasitet. Disse fikk plass i annen kommunal/privat barnehage, men velger 
samtidig å stå på venteliste for å bytte til dem når det blir ledig kapasitet der. 
Norlandia Andungen barnehage søker nå om forhåndstilsagn på kapital- og driftstilskudd slik 
at de kan  utvide arealet i barnehagen med 1 avdeling for 17 til 21 barn over 3 år. Dette for å 
kunne tilby barn som hadde Andungen som 1 prioritet ved hovedopptak plass hos dem i 
tilegg til å redusere ventelisten på barnehageplass. 
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Faktiske opplysninger: 
Kapasitet barnehageplasser: 
Andøy kommune gjennomfører ett hovedopptak hvert år der barnehageplasser tildeles fra og 
med august samme år. I tillegg gjennomføres det suppleringsopptak fortløpende fra 
venteliste ved ledig kapasitet og tilstrekkelig bemanning i barnehagene. 
Ved hovedopptak våren-22 hadde vi 36 søkere på Andenes/Bleik som søker om plass i løpet 
av barnehageåret. Dette utgjorde 70 plasser. Etter dette har det kommet flere søknader, og 
per september er det 11 barn på venteliste for plass på Andenes/Bleik. 8 ønsker plass 
høsten -22, 3 ønsker plass våren-23.  
På grunn av oppsigelser så har barn på venteliste til Risøyhamn barnehage fått/vil få tilbud 
om plass, og vi har per nå ingen barn på venteliste til Risøyhamn/Skolestua.  
  
Kjente tall per nå er et stor kull med barn født 2017 som er skolestartere høsten-23. 
Dette, i tillegg til mange barn født 2020 som fra 1 august-23 vil ta opp en plass kontra to 
plasser inneværende barnehageår, gjør at det ved hovedopptak våren-23 vil være ledig ca. 
70 plasser på Andenes/Bleik. 
  

Barnehage 2017 2018 2019 2020 2021 2022 

Wigwam 5 2 4 7 11 1 

Måsungen 9 4 7 6 8 1 

Myrulla 13 6 3 9 7 0 

Andungen 11 4 8 9 4 0 

Barnas Hus 3 1 5 1 5 0 

              

Risøyhamn 7 3 7 2 7 2 

Skolestua 3 1 0 2 1 0 

  
SSB sine fremtidsprognoser beskriver at barnetallet for Andøy kommune vil gå noe ned. 
Prognosen er usikker med tanke på forventet/mulig tilflytting til kommunen knyttet til økt 
næringsutvikling i kommunen.  
Forventet tall fra Jordmortjenesten på fødsler i Andøy : 

• 2022 :36, herav 5 på sør. 
• 1 halvår 2023 er foreløpige tall 14, herav 4 på sør. 

  
Ny kommunal barnehage på Andenes 
I kommunestyret 10.12.18 ble det vedtatt bygging av ny kommunal barnehage på Andenes. 
Barnehagen skal erstatte Måsungen og Myrulla barnehage, i tilegg til å ha kapasitet til å 
kunne tilby barnehageplasser gjennom barnehageåret.  
Målsettingen var at barnehagen skulle være ferdig til oppstart barnehageåret august 2023, 
men prosjektet har  blitt utsatt/ forskjøvet i økonomiplanperiodene. Siste framdriftsplan er 
oppstart av prosjektet høst-22/vår-23 med mulig ferdigstilling i løpet av 2026. 
  
Selv om det er vil være mange ledige plasser ved hovedopptak fremover, så er det vanskelig 
å si om dagens kapasitet på Andenes/Bleik vil være tilstrekkelig frem til at ny barnehage står 
ferdig, slik at vi kan tilby barnehageplasser til familier som kommer tilflyttende i løpet av 
barnehageåret. 
  
Økonomiske vurderinger 
Tilskudd til private barnehager beregnes ut fra gjennomsnittlige utgifter per heltidsplass i 
kommunale barnehager. Grunnlaget for beregningen er kommuneregnskapet fra to år før 
tilskuddsåret 
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Barnehageloven § 14 første og annet ledd sier om finansiering:  
Kommunen skal yte tilskudd til ordinær drift av alle godkjente, ikke-kommunale barnehager i 
kommunen, forutsatt at barnehagen har søkt om godkjenning før barnehagesektoren er blitt 
rammefinansiert. Kommunen kan yte tilskudd til barnehager som søker om godkjenning etter 
at barnehagesektoren er rammefinansiert. 
  
Kommunen kan fastsette om det skal ytes tilskudd eller ikke, og eventuelt hvor mange 
plasser det skal ytes tilskudd til. Kommunen har plikt til å finansiere barnehager i kommunen 
som har søkt om godkjenning før barnehagetilskuddene ble innlemmet i kommunerammen 
1.januar 2011. 
Barnehager som søker om godkjenning etter dette tidspunktet, har ikke automatisk rett på 
tilskudd. Utdanningsdirektoratets tolkningsuttalelse (12. 01. 2015):  
Det følger av Ot.prp. nr 57 (2007-2008, forarbeidene s.41) at kommunen fatter avgjørelser 
etter barnehageloven § 14 andre ledd «etter eget skjønn». Førende for utøvelsen av 
skjønnet er «barnehageloven § 8 annet ledd som forplikter kommunen til å tilpasse 
utbyggingsmønster og driftsformer til lokale forhold og behov». Dette betyr at 
barnehagetilbudet må ha den kvalitet, det innhold og det omfang som brukerne etterspør og 
lokale forhold tilsier, innenfor rammen av regelverket. Kommunen er ikke pålagt å ha et 
bestemt antall barnehageplasser eller en dekningsprosent, men må selv fastsette dette reelle 
behovet for barnehageplasser. 
  
Videre fremgår det av forskrift om tildeling av tilskudd til private barnehager (FOR-2015-10-
09-1166) § 6: 
Hvis den private ordinære barnehagen er ny eller har en stor økning i godkjent areal, skal 
kommunen gi barnehagen kapitaltilskudd per heltidsplass for dette arealet ut fra 
barnehagens godkjenningsår.  
  
Utdanningsdirektoratet har i sin tolkningsuttalelse (29.06.2018) uttalt at endringen i 
kapitaltilskudd skjer når barnehagen tar inn barn i utvidelsen av areal. I praksis vil dette si når 
den private barnehagen er godkjent for tilskudd for økte barnehageplasser. 
  
En økning i kapasitet for Norlandia Andungen barnehage, utgjør økt kostnader for 
kommunen i budsjettåret i form av tilskudd per barn. Forutsetningen er at 
barnehageplassene benyttes, da tilskudd gis per benyttet plass. I tillegg kan det medføre 
økte utgifter seinere år da kostnader per kommunal barnehageplass kan øke dersom vi ikke 
får fylt opp barnegruppene der. Høyere kostnad per kommunal barnehageplass medfører 
høyere tilskuddssats per plass i private barnehager.  
  
Økte årlige kostnader ved godkjenning av drifts- og kapitaltilskudd til Norlandia Andungen 
barnehage for inntil 18 nye plasser over 3 år vil ut fra inneværende års tilskuddssats være på 
ca. kr. 2.200.000,-. Usikkerhet knyttet til faktiske kostnader fremover vil være om plassene 
blir fylt opp og årlig beregning av tilskuddssats til private barnehager 
  
Vurdering: 
Tilstrekkelig kapasitet på barnehageplasser er viktig med tanke på tilflytting og rekruttering 
av arbeidstakere med små barn. Å ha tilgjengelig kapasitet i barnehage kan i mange tilfeller 
være avgjørende for om den aktuelle familien faktisk velger å flytte til Andøy. 
Situasjonen akkurat nå er slik at vi har ventelister på nord-øya, mens vi har noe ledig 
kapasitet på sør-øya. På sør-øya vil også kapasiteten øke når utvidelse av Risøyhamn 
barnehage er ferdigstilt.  
Det er stor usikkerhet rundt prognosene framover fordi det avhenger av forhold som det er 
svært vanskelig og umulig vite noe. Fraflytting, tilflytting, bosetting av flyktninger og 
fødselstall, men i stort står valget nå i om man skal ha ventelister eller om man skal ha 
overkapasitet til å ta i mot barn fortløpende.  
Dersom man velger å innvilge tilskudd til Norlandia Andungen vil det også ha betydning for 
omfang og antall plasser man skal legge til rette for ved bygging av ny kommunal barnehage 
på Andenes. 
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Ut fra erfaring fra tidligere års behov for plasser i løpet av barnehageåret, vurdering av 
dagens situasjon med venteliste og ønske om å være en attraktiv kommune for tilflyttere så 
vurderer rådmannen det slik at forhåndsgodkjenning av drifts - og kapitaltilskudd til Norlandia 
Andungen innvilges, selv om dette medfører økte kostnader for kommunen. 
  
  
Vedlegg: Søknad fra Norlandia Eiendom AS 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Avviksrapportering drift pr 31.08.2022 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Eva Fagermyr 22/1960 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
115/2022 Formannsskapet 10.10.2022 
126/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret tar avviksrapport drift pr 31.08.22 til orientering 
2. Kommunestyret forutsetter at det iverksettes tiltak for å redusere merforbruket fram 

mot årets slutt 
 
 
Bakgrunn for saken: 
Kommunestyret har i budsjettbehandlingen for 2022 vedtatt at rådmannen skal 
avviksrapportere pr 30.04. og 31.08.  
  
Faktiske opplysninger: 
Driftsrapport fra Framsikt pr 31.08.22 viser et prognostisert merforbruk ved årsslutt på kr 14,2 
mill. 
Det største avviket er innenfor Pleie og omsorg. 
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Tabellen over viser budsjett, regnskap og avvik hittil i år (pr 31.08.22) pr enhet. Budsjettet er 
periodisert, og regnskapet viser faktiske regnskapstall pr 31.08.22. Videre viser tabellen 
årsbudsjettet for hele 2022 samt årsprognose etter at enhetslederne har gjort korrigeringer 
samt avvik mellom budsjett og årsprognose. 
  
Generelle driftsinntekter: 
Skatt og rammetilskudd viser en merinntekt på kr 3,5 mill i forhold til opprinnelig budsjett. 
Samtidig viser prognosen for finansposter (økt rentenivå) en kostnadsøkning på samme nivå. 
  
Politisk og kontroll vil være tilnærmet i balanse ved årets slutt. 
  
Rådmann og stab vil ha et mindreforbruk på kr 4,6 mill ved årets slutt. Det skyldes i 
hovedsak Voksenopplæring og integrering. Budsjettmidler i forbindelse med bosatte 
flyktninger er fordelt med en overvekt av budsjettmidlene til avdelingen. Dette ble gjort på 
grunn av noe usikkerhet omkring man faktisk klarte å bosette 85 stk og oppnå de 
budsjetterte inntektene. Det viser seg nå at vi har oppnådd 85 bosatte. Midlene (tilsvarende 
ca 2,7 mill) er avsatt på diverse utgifter på integreringstjenesten (ansvar 2901). Disse 
midlene bør refordeles i en administrativ budsjettregulering til andre enheter ihht faktiske 
utgifter synliggjort i prosjektregnskapet knyttet til bosettingsarbeidet 2022.Det vil bli noe økte 
lønnskostnader i integreringstjenesten høsten 2022, som er hensyntatt i 
avviksrapporten. Forøvrig er deler av mindreforbruket på grunn av mindre utgifter enn 
beregnet knyttet til introduksjonslønn for bosatte flyktninger.  
  
Støttefunksjonen vil ha et merforbruk på kr 2,6 mill ved årets slutt. Dette skyldes økte 
lisenser på datasystemer (økte priser samt oppgraderte systemer) med ca kr 1 mill. Kr 0,6 
mill skal fordeles på andre enheter og kr 1 mill på forsikringer skal fordeles på andre enheter. 
  
Andenes skole vil ha et merforbruk på kr 3,3 mill ved årets slutt. For høsten 2022 vil det 
være særskilt to utgiftsposter av interesse som ikke har vært så tydelig før. 
  

1. Mengden elever mottatt gjennom ukrainakrigen gir betydelige økte utgifter. Da 
elevmassen som ankommer kan være fra 5 til 15 år hos oss kan vi ikke samle 
elevgruppen til en felles språkopplæring. Disse må differensieres basert på alder, 
språklig erfaring på morsmål, begrepsforståelse etc. Det tilbudet vi drifter vil for 
høsten koste rett i underkant av 1 million i lønnsutgifter, så kommer læremidler, IKT-
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utstyr, lisenser og læreverk i tillegg. Tilbudet vil kunne gi positiv gevinst for 
kommuneøkonomien hvis bosetting fortsetter. Dette da gruppestørrelsen ikke har 
nådd et metningspunkt som vil medføre økte driftskostnader - lønn- bare økte utgifter 
i form av læremidler, IKT-utstyr, lisenser og læreverk. Dette er en relativt liten utgift 
totalt sett.  
 
  

2. Skolen ble innlemmet i oppfølgingsordningen etter Meld St 21 (2016-2017) Lærelyst - 
tidlig innsats og kvalitet i skolen har samtlige lærere som søkte videreutdanning fått 
denne godkjent av udir. Bare for høstsemesteret ved Andenes skole er denne 
kostnaden anslått til å være i underkant av 0,5 million kroner. 

  
På grunn av gratis SFO for alle førsteklassinger har skolen vært nødt til å opprette to 
avdelinger i sitt SFO-tilbud. Skolen har en dobling i antall elever som benytter seg av tilbudet. 
Dette har også medført en økt bemanning for å sikre et forsvarlig tilbud på de to avdelingene. 
  
På grunn av manglende søkere til stillinger ved skolen har ikke Andenes skole klart å få en 
grunnbemanning som inkluderer “toppingstillingene”. Det medfører at samtlige ansatte har 
full stilling. Enhver vikartime som tas internt medfører da en kostnad tilsvarende 100% lønn + 
overtid. Økt overtid medfører også en betydelig merbelastning som gir økt risiko for 
sykefravær. Vi står dermed i fare for at vi ikke kan drifte vårt ordinære, lovpålagte tilbud 
skulle sykefraværet øke bare marginalt. Skolen er allerede i en posisjon hvor vi vurderer 
hvilke lovpålagte oppgaver som må utgå for å ivareta elevgruppen.  
  
Vi må fortsette kompetansehevingen innenfor lese-skrivevansker og dysleksi for å unngå 
tilmeldinger i saker vi kan tilrettelegge for i ordinær undervisning. Dette vil medføre en 
redusert mengde spesialundervisning på sikt. Samtidig så må vi arbeide godt med dem som 
har spesialundervisning på grunn av lese-skrivevansker og dysleksi. Disse elevene skal, 
med god opplæring i kompensatoriske hjelpemidler kunne klare seg i ordinær undervisning.  
  
Vi må også øke kompetansen på tilpasset opplæring slik at lærerne er i stand til å møte 
elevene på de behovene dem har uten tilføring av spesialundervisning og 
assistenter. Midlene tilført bosetting 2022 må omfordeles. Andenes skole er eneste 
mottaksskole i kommunen. Midlene bør derfor gjenspeile dette.  
  
Risøyhamn skole vil ha et merforbruk på kr 0,7 mill ved årets slutt. 
  
Barnehager vil ha et mindreforbruk på kr 2,1 mill ved årets slutt. Prognosen er noe usikker 
da det kan komme økte utgifter knyttet til barn med behov for spesialpedagogisk 
hjelp/styrkingstiltak i løpet av høsten-22. 
  
Helse og familie vil ha et merforbruk på kr 2,1 mill ved årets slutt. Refusjoner fra stat av 
ukjent beløp er ikke tatt med i prognose, og kan bidra til et bedre resultat. Årsaker til 
merforbruk 

• Ergoterapeut/ barnekoordinator ansatt fra februar 2022- ikke med i budsjett.  
• 100% styrking av stilling ved Andenes Legekontor- situasjonsbetinget ut mars 2022. 
• 100% styrking av stilling ved Andenes Legekontor grunnet bosetting av flyktninger ut 

2023.  
• 50% styrking av helsestasjon grunnet bosetting av flyktninger.  
• Legesituasjonen gir merkostnad i form av økt bruk av vikarbyrå med høye ukepriser, 

husleie (36 000 NOK/mnd) og leiebil. Frikjøp av permisjon av kommuneoverlege kr. 
400 000 NOK.  

  
Pleie og omsorg (PLOMS) vil ha et merforbruk på kr 12,6 mill ved årets slutt. Årsaker til 
merforbruk: 

• Utskrivningsklare pasienter anslås å passere 4 mill.  
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• Ordinær overtid grunnet mangel på grunnbemanning samt overtid knyttet til KS/Covid 
avtalen og flytting i forbindelse med Andøy sykehjem.  

• Ekstra ressurs innleie i 2 avdelinger gjennom hele 2022 - Situasjonsbetinget. ca 4 
årsverk, 2 mill 

• Driftet med ett mindre rom i hele 2022 ved Kiiljordheimen- Situasjonsbetinget. 
• Kjøp av tjenester ved RIBO 1,9 mill (tilbake 80% som følge av innslagspunkt til 

ressurskrevende brukere) 
• Manglende leveranse av elbiler gjør at innsparingstiltak på 0,2 mill ikke er oppnådd. 

  
Pleie og omsorg skal levere forsvarlige tjenester. Dette er noe en må ta på alvor. Slik 
situasjonen er i ferd med å utvikle seg er vi på et kritisk punkt i forhold til bemanningskrisa. 
De største kostnadene for PLOMS er lønn. Å skulle skjære ned ytterligere på lønnskostnader 
i dag, vil dessverre medføre kollaps, da de ansatte er presset til det ytterste. De tiltakene 
som kan iverksettes ligger på langsiktig tenking hvor en på sikt forhåpentlig kan tilby høyere 
stillinger som kan bidra i positiv retning til å dekke opp grunnturnus. Det pågår omfattende 
kartlegging av dagens arbeidsmåte og det er iverksatt tiltakspakke for å beholde ansatte og 
rekruttere nye.  
  
Det arbeides med å få på plass velferdsteknologi der dette er hensiktsmessig. Grunnet 
utfordringer i kommunale bygg er dette et krevende arbeid, da det må kables og 
tilrettelegges for Internett/wifi forbindelse for å få utbytte. 
  
PLOMS har ved flere anledninger omgjort plasser i omsorgsboliger til korttidsplass for å 
hjelpe på situasjon med utskrivningsklare pasienter. Uavhengig av dette klarer en ikke å 
komme i mål og en har store utgifter knyttet til overligg. Ytterligere tiltak er kjøp av 
institusjonsplass fra annen kommune hvor PLOMS har gjeldene avtale ut 2022.  
  
Teknisk vil ha et mindreforbruk på kr 0,5 mill ved årets slutt. Avvik fra opprinnelig budsjett i 
løpet av budsjettåret kan oppstå som følge av flere faktorer. Enhetens budsjett er blant annet 
eksponert for følgende forhold: 

• Variable kostnader: Priser på varer og tjenester: Strømpris, materialer og 
forbruksartikler, håndverkertjenester. 

• Værforhold:  Lengden på vintersesongen har betydning for kostnader til brøyting. 
• Beredskapshendelser:  Eksempelvis kan en større utrykning på brann medføre økte 

kostnader til beredskap. 
• Akutte feil i kommunale bygg: Feil på kommunale bygg må ofte utbedres raskt for å 

sikre kontinuerlig drift. Dette er ofte feil i tekniske anlegg, eksempelvis låsesystemer, 
oppvarming eller signalanlegg. 

• Saksbehandlingstid:  Enhetens gebyrinntekter påvirkes av saksbehandlingstid. 
Kapasitetsproblemer kan medføre fallende gebyrinntekter. 

  
Det avviksrapporteres ikke på selvkostområder. Et over- eller underforbruk på 
selvkostområder resulterer i fondsjusteringer og endringer i gebyrsats i påfølgende driftsår. 
  
Prognosen for enheten viser at det styres det mot et svakt underforbruk i 2022. Som nevnt i 
innledningen kan dette bildet forandre seg som følge av hendelser som kan inntreffe i 
perioden september-desember. 
  
I 2022 har Andøy kommune sikret halvparten av sitt totale strømforbruk på ca. 8 200 000 
kWH gjennom en fastprisavtale. Dette er gjort for å sørge for en mer forutsigbar kostnad på 
strøm. I september 2022 har strømprisen i NO5-området steget markant. Denne 
prisøkningen gjelder dermed bare halvparten av Andøy kommunes totale forbruk. 
  
Enhetens budsjett er påvirket av stigende priser på varer og tjenester. Enheten merker en 
klar prisøkning på forbruksartikler, materialpriser og håndverkertjenester. Dette slår spesielt 
inn i drift og forvaltning av kommunale bygninger. SSBs konsumprisindeks har steget 6,8% i 
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2022. Økte drivstoffpriser til enhetens kjøretøy medfører høyere kostnader til brøyting i 
kommunal regi, og høyere kostnader til drift av vaktmesterbiler og andre kjøretøy.  
  
I 2022 har enheten et markant overforbruk på kommunale veier. Dette har oppstått som følge 
av en lang brøytesesong som gir økte kostnader til brøyting. Det er også et eskalerende 
behov for reparasjon av asfaltdekke. Prognosen viser et forventet overforbruk på 43% over 
budsjett ved utgangen av 2022.  
Nye brøytekontrakter og brøyteinstruks er lyst ut for brøytesesongen som starter høsten 
2022. Det er usikkert om disse kontraktene vil ha en innsparende effekt. 
  
Nordland fylkeskommune har varslet omlegging av ordningen for ferister. I dag forvaltes 
ferister av Andøy kommune. NFK har besluttet at det fra høsten 2022 skal benyttes 
entreprenør for dette arbeidet. Andøy kommune vil bli fakturert for dette arbeidet. Det er ikke 
kjent på nåværende tidspunkt hva kostnaden vil bli. Prognosen reflekterer ikke en eventuell 
merkostnad. 
  
2022 er første driftsår for Andøy sykehjem. Forbruket av strøm ble antatt å være tilsvarende 
gamle ABBS, på grunn av høy usikkerhet. Strømforbruket i det nye bygget viser seg å være 
vesentlig lavere enn anntatt. Dette oppveies av kostnader på gamle ABBS. Det forventes at 
kommunestyret kan gjøre en beslutning om hva som skal skje med bygget i løpet av 2022.  
  
Overgangen til nytt arkivsystem har medført økt saksbehandlingstid på oppmåling og 
byggesak. I perioden september-desember 2022 vil det påløpe kostnader for innleie av mer 
kapasitet på saksbehandling, estimert til ca. kroner 95.000. Dette er hensyntatt i prognosen. 
  
Oppmåling og matrikkel har gjennomført oppgraderinger av sine tjenester som følge av 
endringer hos Statens Kartverk til kroner 320 000. For å kunne gjennomføre oppmåling i 
2022 måtte prosjektet gjennomføres. Drift av karttjenester var tidligere driftet på lokal server, 
men er nå overført til en sky-basert løsning. Oppgraderingen er forårsaket av hendelser som 
faller under alminnelig drift. Likevel innebærer dette en potensiell kapasitetsøkning når 
systemet tas fullt ut i bruk. Som følge av dette vil deler av prosjektkostnaden tas gjennom 
prosjektet “Innsats for Andøy”, se nedenfor. 
  
Innsats For Andøy 
Kommunestyret har vedtatt å bevilge 20 millioner kroner til kapasitetsøkning i teknisk enhet. 
Fondsmidlene skal fases inn over en periode på 5 år. Tilførte midler skal gjøre det mulig å 
øke kapasiteten uten at andre kommunale tjenester påvirkes gjennom reduserte 
budsjettrammer.  
Fondsmidlene skal benyttes til en reell kapasitetsøkning. Bruken av midlene må derfor fases 
inn på en slik måte at det ikke oppstår “subsidiering” av alminnelig drift. I noen tilfeller skal 
lønnsmidler ikke belastes prosjektet dersom enheten mottar refusjoner eller lønnskostnaden 
skal føres på andre prosjekter. Pådraget av fondsmidler må derfor gjøres ut fra en konkret 
vurdering av om tiltakene anses å ha en reell kapasitetsøkende effekt.  
  
Som utgangspunkt søkes kapasitetsøkningen løst gjennom tilførsel av flere årsverk, 
digitaliseringsprosjekter, og kjøp av tjenester. I saksfremlegget til Kommunestyrets 
bevilgningsvedtak den 14.02.2022 fremgikk en grov skisse over hvordan midlene var tenkt 
disponert. I en oppstartfase har fondsmidlene vært belastet med kostnader til rekruttering og 
innkjøp av datautstyr til nyansatte. Fra august 2022 belastes prosjektet med lønnsmidler og 
kostnader til etablering av kontorplasser.   
  
I Formannskapet den 13.07.2022 ble det gjort vedtak om å benytte deler av fondsmidlene til 
etablering av flere kontorplasser i Rådhuset. Tiltaket er kommet i gang og forventes avsluttet 
i november. Tiltaket gjør det mulig å opprettholde høyere bemanning over tid, forbedrer 
arbeidsmiljøet til ansatte og sørger for økt kapasitet på møterom. Dette medfører behov for 
en justering av estimatene som lå til grunn i februar, som er gjort i tabellen nedenfor.  
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Vurdering: 
Avviksrapport drift pr 31.08.22 viser en bekymringsverdig utvikling i kommuneøkonomien, 
spesielt er dette synlig innenfor enhetene Pleie og omsorg / Helse og familie. Vi merker at 
rentenivået har steget kraftig i løpet av 2022, og det vil stige ytterligere i 2023. 
  
Fordi 80% av kommunens utgiftsbase er lønn, og brorparten av lønnsmidlene går til å levere 
lovpålagte tjenester, er det svært krevende å identifisere – og gjennomføre - tiltak som gir 
reell effekt i inneværende regnskapsår. Den vesentlige andelen kostnader er dessuten 
allerede påløpt.  
  
Andøy kommune må fortsatt jobbe med endringer og tiltak slik at vi kan nå målet om 
bærekraftig økonomisk drift. Slik situasjonen ser ut per i dag vil det bli nødvendig med større 
strukturelle tiltak for å få kommuneøkonomien i balanse over de neste årene. 
 
 
  



 

Side 19 av 37 
 

  
 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Kommunale veier i Andøy kommune - hovedplan vei 
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Saksnr. Utvalg Møtedato 
116/2022 Formannsskapet 10.10.2022 
127/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 

1. Rådmannen bes om at det i planstrategien for 2023 settes opp en hovedplan for veg.  
2. Rådmannen bes om å se hovedplan for veg i sammenheng med kommuneplanens 

arealdel. 
 
 
Bakgrunn for saken: 
I løpet høsten 2022 har Andøy kommune mottatt mange publikumshenvendelser angående 
mørke gatelys, hull i vegbane og generelt dårlig vegstandard.  
  
Formannskapet behandlet den 29.08.2022 en interpellasjon vedrørende kommunale veger. 
Det ble fremmet forslag om at det i økonomiplanperioden 2023-2026 blir avsatt 40 millioner 
til oppgradering av kommunale veger. Det ble også fremmet forslag om å ta 5 millioner av 
disposisjonsfondet for å igangsette reasfaltering. 
  
Rådmannen fremlegger her en rapport som beskriver drifts- og investeringskostnader for et 
utvalg veger som anses å være i svært dårlig forfatning. Ut fra rapporten ser Rådmannen et 
behov for økte rammer til drift og investeringer i kommunale veger, dersom vegstandarden 
skal opprettholdes eller heves. Rapporten til Asplan Viak inneholder en tilstandsvurdering og 
kostnadsberegning av 4 utvalgte vegstrekninger i kommunen. Vegstrekningene som har blitt 
befart er Nupveien, Myrlandsveien, Oklveien og Holstad.  
  
Faktiske opplysninger: 
Det kommunale driftsbudsjettet for veg 
Driftsbudsjettet i 2022 for kommunale veger er fordelt på følgende poster: 
Ansvar Budsjett 
4711 Kommunale veier og gater 1 613 585 
4713 Veg- og gatelys 1 025 004 
4715 Ferister 12 
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4711 kommunale veier og gater dekker følgende driftsutgifter: Vintervedlikehold, brøytevakt, 
drift og vedlikehold av egne maskiner, sommervedlikehold som lapping av asfalt, skraping av 
grusveg, grus og reasfaltering av veger hvis det er midler til dette. 
  
Behovet for vintervedlikehold styrer hvilke ressurser som gjenstår til sommervedlikehold. I 
2022 har enheten et markant overforbruk på kommunale veger. Dette har oppstått som følge 
av en lang brøytesesong som gir økte kostnader til brøyting. Det er også et eskalerende 
behov for reparasjon av asfaltdekke. Prognosen viser et forventet overforbruk på 43% over 
budsjett ved utgangen av 2022. 
  
4713 veg – og gatelys dekker følgende driftsutgifter: strøm, lisenser til programvare for 
lysstyring og vedlikehold som skifte av pærer/styring mm. Gatelysnettet er av variabel 
kvalitet, og man ser et økende behov for vedlikehold av dette. Kostnader for strøm vil variere, 
og styrer hvilke ressurser som gjenstår til vedlikehold.  
  
4715 Ferister dekker følgende driftsutgifter: Transport/lagring av ferister, vedlikehold av 
gjerdeapparat mm. Ferister var ikke tatt med i budsjett 2022. Avtale med Nordland 
fylkeskommune avdekket at Andøy kommune er forpliktet til å ivareta drift av ferister. Denne 
avtalen er endret fra 1. september 2022. Nordland fylkeskommune har inngått ny 
driftskontrakt for ferister på fylkeskommunal veg, og kostnader for ferister vil bli fakturert 
Andøy kommune. Det er kommunen som skal vurdere behovet for ferister lokalt, og ta de 
kostnader som følger ved innkjøp, etablering, skilting, drift og vedlikehold av feristene. 
  
Skillet mellom drift og investering 
Drift/vedlikehold  
«Drift og vedlikehold» er knyttet til kommunens alminnelige driftsbudsjett. Dette er 
reparasjoner og tiltak for å utbedre skader og slitasje, eller tiltak for å motvirke forfall. Vegen 
og vegobjektene blir utsatt for skader som følge av trafikken og klimapåkjenninger. Dette 
vedlikeholdet er nødvendig for å fjerne trafikkfarlige skader, utbedre lokale skader og for å 
bevare og forlenge levetiden på det aktuelle objektet. Vedlikehold kan også defineres som 
tiltak med sikte på å opprettholde verdien av investert vegkapital. Arbeider som må utføres 
for å hindre forfall som følge av jevn og normal slitasje, klassifiseres som vedlikehold. 
  
Vedlikehold har også en preventiv virkning og kan forebygge skader. Dette innebærer at 
utgifter som følger av normalt slit og elde, som ikke forlenger levetiden til et driftsmiddel, som 
ikke øker kapasiteten eller funksjonaliteten og/eller som ikke utvider eller endrer 
bruksområdet, klassifiseres som vedlikehold. Utføres vedlikeholdet sjelden, vil dette kunne 
medføre at utgiften blir vesentlig. Dette medfører ikke at utgiften kan klassifiseres som en 
påkostning. 
  
Investering 
Investeringer i kommunal vei innebærer en påkostning eller vesentlig standardheving. 
Normalt vil rehabilitering av en kommunal veg ikke innebære en investering, eksempelvis 
ved reasfaltering. For at tiltaket skal kunne klassifiseres som investering må f.eks. bærelaget 
styrkes, vegbredden økes eller kurver rettes ut, eller lignende. De ulike objektene på og 
langs vegnettet har alle en begrenset levetid eller funksjonstid før objektene må renoveres 
eller erstattes med nye objekter av samme type. Sammen med påkjenninger fra trafikk og 
klima medfører det en tilsiktet og uunngåelig slitasje på vegnettet. Investeringsbehovet 
uttrykker det årlige økonomiske tapet av verdien på et vegobjekt som følge av reduksjonen i 
objektets levetid. På samme måte må en investering kunne avskrives i takt med 
levetidsreduksjonen. Investeringen er nødvendig for å opprettholde det samme vegnettet og 
tilstand over tid. Det er viktig å være klar over at drift- og vedlikeholdskostnader påløper i 
tillegg til og uavhengig av investeringsbehovet.  
  
Investeringsmidler 
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Midler på driftsfond for kommunale veger kan benyttes til reparasjoner og tiltak for å utbedre 
skader og slitasje eller tiltak for å motvirke videre forfall. Status for driftsfondet per august 
2022 er kr. 1.039.204,-  
  
Midler på investeringsbudsjettet kan benyttes til rehabilitering av veg, som i tillegg til 
reasfaltering også innebærer at f.eks. bærelaget styrkes, vegbredden økes eller kurver rettes 
ut e.l. Status for investeringsbudsjettet er per august 2022 er kr 2.225.489,- 
  
Rapport fra Asplan Viak viser eksempler på et etterslep som er så stort at man ikke klarer å 
motvirke videre forfall av eksisterende veger i Andøy med midler fra driftsfondet. 
Minimumsvedlikeholdet for 3 av vegene er beregnet til kr 7.275.000,- I tillegg kommer de 
øvrige vegene i kommunen. Det bemerkes at rapporten ikke har tatt med veier i 
kommunesenteret eller i større tettsteder i kommunen, der investeringsbehovet antas å være 
størst. 
  
Kommunale veger i Andøy – oversikt 
I Statens vegvesen sin vegdatabank er det totalt registrert 122 kommunale veger med ulike 
vegnummer, hvorav 71 er i tettstedet Andenes. Total lengde på de kommunale vegene er 
82,5 km, og gjennomsnittlig lengde per veg er 675 m. Det som er spesielt for Andøy 
kommune er at de utenom Andenes har stor avstand mellom de kommunale vegene hvilket 
gjør drift og vedlikehold kostbart, bl.a. fordi avstandene krever lang tilkjøring av maskiner og 
utstyr før tiltak kan gjennomføres. 
  
Befarte veger 
Nupveien består av 730 m kommunal veg som er asfaltert. Det er varierende kvalitet på 
asfaltdekke, og bærer tydelig preg av aldring. Deler av Nupveien er i dårlig stand, med dype 
hjulspor og større hull i dekket. Manglende fjerning av vegetasjon og grøfterensk gir større 
utfordringer med avrenning. Det er en stor setningsskade etter skifte av stikkrenne. 
  
Myrland består av 3,6 km veg med grusdekke. 1 km av vegen blir ikke brøytet eller 
vedlikeholdt. Det er årlig utført høvling og tilførsel av grus etter hva en har budsjett til. Det er 
stor forskjell i kvaliteten på vegen. Ser en bort fra strekningen som ikke er vedlikeholdt, så er 
omkring halvparten av god kvalitet uten større setninger eller hull. På den andre halvparten 
er derimot i dårlig forfatning, med mange og dype hull.  
  
En ser også den aktuelle strekningen at en har lite eller ingenting med både lengde- og 
tverrfall, som gjør at vannet ikke renner naturlig av vegen. I tillegg har det har blitt kanter mot 
grøfta, sannsynligvis som følge av høvling uten tilførsel med nødvendig mengde grus. Dette 
forverrer problemene med vannavrenning, og medfører enda raskere utvasking og danning 
av hull i vegbanen.  
  
Oklveien er 9,2 km lang, hvor 2,5 km har fast dekke (fra Dverberg). Dekket bærer preg av 
aldring. Resten av vegen har grusdekke. Første km av grusvegen er av grei kvalitet, 
grøfterensk er utført. Resterende 5,5 km av vegen er i ferd med å gå i oppløsning med en 
rekke store hull og dype spor. Vegen er presset ut til sidene (utkjevling) som en følge av at 
biler kjører ut på sidene for å unngå hull. Landskapet er flatt og myrlendt, og dette medfører 
både utfordring med å få til effektiv avrenning langs grøfta og ut til sideterreng. Ved å åpne 
kanaler ut fra vegen, kan en i dette terrenget også forverre situasjonen ved at en tilfører vann 
fremfor å få det bort dersom en ikke får åpnet kanalen langt nok ut fra vegen.  
  
Man har nylig utført en fresing av grusdekke med traktor og bakmontert fres. Dette har gitt 
tilfredsstillende resultat, uten at dekket opplevdes mykt eller dårlig komprimert. Dette er utført 
i perioden august/september og man kan ikke si noe om varigheten av tiltaket. Sannsynligvis 
må det gjentas årlig, men kan muligens medføre at en fjerner mindre masser enn hva en gjør 
med høvling/skraping. Ulempen er at en ikke kan justere tverrfallet på noen måte. 
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Holstad er kommunal blindveg på ca. 2 km. Den har fast dekke, men dette er sterkt krakelert 
og en finner flere større hull og dype kjørespor. I tillegg er det også enkelte plasser presset 
opp større steiner fra undergrunn/forsterkningslag, som følge av frostsprengning. Den er 
klassifisert med 8 tonns bæreevne, men en kan anta at det er kjørt med betydelig tyngre 
aksellast som følge av traktorkjøring knyttet til gårdsdriften. Dette er sannsynligvis 
medvirkende årsak til betydelige kjørespor hvor overbygningen har blitt knust ned og presset 
sammen. Alle deformasjoner i dekket som er større en 5 cm, skyldes problemer med de 
underliggende lag i vegoverbygningen og dårlig bæreevne. Det er utført nødvendig ryddig av 
kantvegetasjon og en del grøfterensk, men en burde også høvlet bort gresskantene mot 
grøftene for å bedre vannavrenning.   
  
Nupveien, Myrlandsveien og Holstadveien holder en tradisjonell standard for kommunale 
veger hvor det kun er utført et minimum av vedlikehold over mange år, hvilket gir et 
varierende etterslep. Oklveien er et eksempel på en veg som er helt nedkjørt og ikke har 
gjenværende levetid eller vegkapital på deler av vegen.  
  
I tillegg til disse vegstrekningene, vet vi at tilstanden på øvrige veger i Andøy kommune er 
variable. Publikumshenvendelser og befaringer på eget vegnett gir oss et bilde av et stort 
etterslep i forhold til vedlikehold/investeringsbehov både for gatelys og dekket på veger.  
  
Kostnadsoverslag for minimum utbedring og varig løsning 
Minimum utbedring er i hovedsak vedlikehold og reparasjon av akutte skader (drift). Dette vil 
ikke ta igjen etterslep eller gi noen stor kvalitetsøkning, men forhindrer videre nedbrytning og 
opprettholder vegens funksjon.  
  
Forslag til varig løsning er en investering som tar sikte på å tette deler av etterslepet, og 
dermed øke kvalitet og vegkapital slik at en forlenger levetiden. Forslagene til utbedring er 
kun basert på visuell befaring, og en bør vurdere å gjennomføre f.eks. bæreevnemålinger 
eller prøvegravinger for å fastslå investeringsbehov før en gjør større investeringer. 
  
Alle kostnader er inkl. påslag for prosjektering, byggeledelse og usikkerhet, men uten mva. 
Viser til vedlagt rapport for detaljer rundt vurderinger. 

  Minimum oppgradering (Vedlikehold) 
Varig løsning 
(Investering) 

Nupvegen kr          429 000  kr             2 232 375  
Myrland   kr             1 563 250  
Oklveien kr      6 466 000  kr           67 275 750  
Holstad kr         380 000  kr             5 625 000  
SUM kr      7 275 000  kr          76 696 375  

  
Vurdering: 
Rådmannen ser at rammene til drift og vedlikehold av kommunale veger er så begrenset at 
vegnettets funksjonelle kvalitet ikke vil bli opprettholdt over tid. Det synes å være behov for 
tiltak som: 

• Nye bærelag på veger med svekket bæreevne  
• Utbedring av asfalt- eller grusdekke for veger i hele Andøy kommune 
• Utbedring av gatelys 
• Grøfterensk og utskifting av stikkrenner, for å sikre vannavrenning og drenering 

  
Rådmannen ser at man i mange tilfeller kan velge å gå på «minimumsløsninger» hvor man 
hindrer videre nedbryting og opprettholder vegens funksjon for de gater som har en 
akseptabel vegkapital/gjenværende levetid. For vegstrekninger som ansees som helt 
nedkjørt og ikke har en gjenværende levetid/vegkapital må man gjøre en kost/nytte vurdering 
av investeringsbehovet. Samtidig beskriver rapporten at større investeringer i mange tilfeller 
kan redusere driftskostnadene. 
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Rådmannen vil peke på at større løft i drift og investeringer i kommunal infrastruktur ikke bør 
gjøres etter «innfallsmetoden», men gjøres på grunnlag av en prioritering. Valg av 
enkeltprosjekter bør gjøres med god kunnskap, gjennom en tilstandsvurdering og vurdering 
av effekt for innbyggere og næringsliv. Det bør utarbeides en prioritert liste vurdert opp mot 
behov og samfunnsmessig kost/nytte.  
  
Rådmannen vil derfor anbefale at det i planstrategien for 2023 startes opp et planarbeid med 
en hovedplan for veg. En hovedplan vil være et styringsverktøy for å oppnå en langsiktig og 
helhetlig plan for vedlikehold og investeringer i det kommunale vegnettet. En hovedplan for 
veg bør også sees i sammenheng med kommuneplanens arealdel.  
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
BEHANDLING AV DISPENSASJON FRA REGULERINGSBESTEMMELSER PÅ BLEIK - 
RIVING AV FJØS 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Kristina Hjolman Reed 22/741 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
117/2022 Formannsskapet 10.10.2022 
128/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 
  
Andøy kommune avslår søknaden om dispensasjon fra reguleringsplanen for Bleik for å 
tillate riving av fjøs på eiendommen 39/84, Bruvollveien 2. 
 
 
Bakgrunn for saken: 
  
Andøy kommune mottok den 10.05.2022 søknad om dispensasjon fra reguleringsplanens 
bestemmelser vedrørende vern av bygningsmiljø på Bleik. Søknaden gjelder eiendommen 
39/84, Bruvollveien 2, på Bleik. Det søkes om tillatelse til å rive et fjøs for å oppføre en ny 
bolig i fjøsets fotavtrykk.  
  
Eiendommen er regulert til boligformål og ligger innenfor spesialområde for bevaringsverdig 
bygningsmiljø i reguleringsplanen for Bleik. Området har betegnelsen Bev 1m. i 
reguleringsplanen. Etter §6.1.3 a) i reguleringsbestemmelsene tillates ikke eksisterende 
bebyggelse revet i dette området. 
  
  
Faktiske opplysninger: 
  
Begrunnelse for søknaden 
  
“Mine personlige betraktninger er at landsbyen har behov for attraktive boligtomter som har 
nærhet og lett tilgjengelighet til nødvendig infrastruktur som adkomst til vei, vann, avløp, 
energi- og fiber-tilknytning samt godt bomiljø og naboskap. Jeg ser heller ikke bort fra at en 
slik plassering vil være klimavennlig med redusert behov for transport til skole, barnehage, 
servicefunksjoner, kollektivpunkt etc.” 
  
Høringsinstanser: 
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Tiltaket har vært sendt på høring til aktuelle sektormyndigheter. I dette tilfelle er det snakk 
om Nordland fylkeskommune, Statsforvalteren i Nordland, Bleik vannverk AS og 
kommunalteknikk ved Andøy kommune. Høringen er ikke besvart av noen av 
sektormyndighetene. 
  
Kommunen har fått tilsendt fra tiltakshaver en foreløpig uttalelse fra fylkeskommunen, men 
da denne synes å være utdatert pga endringer i saken, har vi bedt om en mer presis og 
oppdatert uttalelse, . 
  
  
Vurdering: 
  
I henhold til plan- og bygningsloven §19-2 kan det ikke gis dispensasjon dersom hensynene 
bak bestemmelsene det dispenseres fra, eller hensynene i lovens formålsbestemmelse blir 
vesentlig tilsidesatt. I tillegg må fordelene ved å gi dispensasjon være klart større enn 
ulempene etter en samlet vurdering. Det kan ikke dispenseres fra saksbehandlingsregler. 
  
Utdrag fra reguleringsplanen for Bleik:  
  
§1 Planens intensjoner 

• Strukturen i bebyggelsen og det karakteristiske samspillet mellom hovedhus og uthus 
skal bevares.  

• Strukturen og typologien skal styre videre utvikling, fornying og nybygging 
  
§6.1 Bevaringsverdig bygningsmiljø - Bev 1 a-n 

• 6.1.3. Tiltak på eksisterende bebyggelse 
a) Definisjon av tiltak og saksbehandling 
…… 
Eksisterende bygg tillates ikke revet. 

  
Riving av fjøset er tydelig i strid med reguleringsbestemmelsene, og krever at 
bestemmelsene blir vesentlig tilsidesatt. En innvilgelse av dispensasjonssøknaden vil skape 
presedens. Dersom kommunen innvilger dispensasjonen som omsøkt vil det være vanskelig 
å argumentere mot lignende søknader i planområdet i ettertid. Dersom dispensasjonen 
innvilges bør det igangsettes et arbeid med en endring av reguleringsplanen. 
  
En reguleringsplan blir til gjennom en omfattende beslutningsprosess. Det skal derfor ikke 
være en kurant sak å fravike disse. Adgangen til å gi dispensasjon gjelder enkeltsaker. Ved 
en innvilgelse av denne søknaden vil det kunne gi en generell endring av 
beslutningsgrunnlaget til reguleringsplanen. Slike endringer av saksbehandlingsregler bør bli 
til gjennom en reguleringsendring for å sikre en bred offentlig høringsprosess. En slik 
reguleringsendring bør da gjelde alle lignende uthus på Bleik. 
  
Etter en samlet vurdering er Rådmannen negativt innstilt til å gi dispensasjon for tiltaket. 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
Ombygging Wigwam barnehage 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Kaia Ingelill Aune 22/1675 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
118/2022 Formannsskapet 10.10.2022 
129/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

04.10.2022 Wigwam_Tegninger_sak_10.10.22 3980 
   

 
 
 
Forslag til vedtak:  

1. Det bevilges kroner 3 116 224 til renovering av Wigwam barnehage. Finansiering 
hentes fra prosjektene 204242, 224256 og 94141.  

 
 
Bakgrunn for saken: 
Bleik er et sted i vekst, og de siste årene er det flere småbarnsfamilier som har bosatt seg 
der. Ved hovedopptak på barnehageplasser våren – 22 var det flere søkere som hadde 
Wigwam barnehage som 1. prioritet enn det barnehagen hadde ledig kapasitet til å ta inn. 
Dette var både søsken til barn som allerede har plass i barnehagen, andre lokale søkere og 
familier som er kommet tilflyttet til Bleik i forbindelse med jobbtilbud i kommunen. Det var 
søkere med ønsket oppstart både høsten-22 og i løpet av vinter/vår-23.  
Totalt på Andenes/Bleik var det ikke nok ledig kapasitet med dagens kapasitet til å kunne 
tilby plass i løpet av barnehageåret til alle som ønsket det, med de utfordringene dette kunne 
bli for de aktuelle familiene knyttet til oppstart i jobb etter endt permisjon.  
Utfordringen ble drøftet med rådmannen og vurdering av mulige løsninger for å øke kapasitet 
på barnehageplasser, spesielt på Bleik der det var mange barn som ønsket plass ble gjort.  
  
Faktiske opplysninger: 
Wigwam barnehage er i dag en to-avdelings barnehage som ligger i lokalene til gamle Bleik 
skole. Barnehagen har ikke disponert hele arealet i bygget. Tidligere har deler av bygget 
vært brukt til lager for Integreringstjenesten. Dette er avviklet, og det er nå ledig areal i 
bygget.   
Ut fra informasjon om forventet fremtidig barnetall i bygda og mulig tilflytting knyttet til nye 
arbeidsplasser, så vurderte vi at det også fremover vil være behov for flere 
barnehageplasser i Wigwam enn det dagens kapasitet som to-avdelings barnehage gir. Vi 
vurderte, etter kjennskap til bygget på det tidspunktet, at ledig areal med noen 
bygningsmessige endringer kunne tilpasses barnehagedrift, med utvidet leke og 
oppholdsareal, rom til barn som har behov for ekstra tilrettelegging, samt arbeidsrom til 
pedagogene og pause/møterom for personalet. Etter en tilpasning av arealet kunne 
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barnehagen drifte som en tre avdelings barnehage. Vi kunne da tilby barnehageplass til de 
som ønsket plass der i løpet av barnehageåret, og på den måte gi familiene en forutsigbar 
situasjon bl a. knyttet til oppstart i jobb etter endt permisjon.  
Etter en helhetsvurdering på det tidspunktet av behov for økt kapasitet på barnehageplasser 
og kjente bygningsmessige forhold på bygget, ble det vurdert at tilpassning/utvidelse av 
barnehagen kunne gjennomføres i løpet av høsten-22.  
På bakgrunn av dette fikk alle søkere med Wigwam som 1 prioritet ved hovedopptak våren- 
22 tilbud om barnehageplass der i løpet av barnehageåret. 
 
Vurderinger  
Bygningsmessige vurderinger  
For å nå kravene om utvidet kapasitet, samt for å oppnå et bedre arbeidsmiljø med de 
lovpålagte kravene dette fører med seg er det rom til seks ulike former for bruk som må 
skapes innenfor rammene av den eksisterende barnehagen, og spesifikt den «tomme 
avdelingen» i bygget:   
Ny avdeling for minst 9 små barn, kontor for pedagogiske ledere, rom for spesialpedagogikk, 
personalrom, materiallager, og vognskur.   
  
Noen av disse programmene kan løses innenfor den eksisterende romstrukturen, men det er 
et absolutt behov for en ombygging av deler av bygget for å nå alle disse målene.   
Siden krav til ny avdeling og større kapasitet nå må nås innenfor en kort tidsramme for å gi 
de nye barna et tilbud i januar, foreslås dette å løses i to byggetrinn. Der det første kan 
utføres relativt raskt og kostnadseffektivt, og samtidig skape rom for bygging av de 
resterende rommene parallelt med barnehagens drift etter nyttår. Byggetrinn to vil svare til 
det resterende romprogrammet, og sette hele barnehagebygget i bærekraftig drift for den 
nærmeste fremtiden.  
Planen for byggetrinnene med tegninger av eksisterende og ny løsning finnes vedlagt saken, 
og viser de konkrete grepene som gjøres for å møte målene i det framlagte romprogrammet. 
Dette innebærer oppføring av nye vegger inne i den tomme avdelingen i barnehagen, samt 
oppføring av et vognskur utenfor bygget som skal frigjøre arealet dette i dag opptar inne i 
bygningen. I tillegg rives en veggstruktur for å få bedre plass til nødvendige 
tilleggsfunksjoner til den nye avdelingen (som skifterom).   
Når nye rom blir anlagt i det som i dag er ett sammenhengende areal vurderes det som 
nødvendig å legge ut ventilasjon til disse rommene. I dag finnes det ikke fungerende 
ventilasjonsaggregat i bygningen. Dermed blir denne ombyggingen også et naturlig tidspunkt 
å sørge for nytt aggregat og fungerende ventilasjon i bygget. Dette bidrar til en betydelig del 
av bekostningen i prosjektet, men også en betydelig del av det forbedrede arbeidsmiljøet 
etter prosjektets ferdigstillelse.    
Ombyggingen av Wig Wam barnehage vil med veldig enkle grep svare til både et akutt 
behov for flere barnehageplasser i kommunen, og samtidig sette arbeidsmiljøet opp til en 
standard som kommunen burde kunne klare å tilby sine ansatte. Utover dette vurderes det at 
barnehagen som helhet, etter ombyggingen, vil kunne reflektere de overordnede målene til 
kommunen om å skape bo- og blilyst.   
Finansiering  
Eiendomsforvaltningen har gjennomført kalkulasjon av prosjektet, og sammenlignet dette 
med pågående prosjekter. Risøyhamn barnehage og Rådhusprosjektet anses å være 
sammenlignbare prosjekter med gode tall på markedsprisen på håndverkertjenester i dag. 
Arbeidene som utføres i Risøyhamn barnehage er sammenlignbare, og kostnader til 
ventilasjon er konkret vurdert ut fra tall i Rådhhusprosjektet. Rådmannen mener at en ramme 
på 3,1 millioner kroner vil være tilstrekkelig til å fullføre prosjektet i Wig Wam barnehage. 
Rådmannen viser til at investeringsprosjekter som vedtas i løpet av et år ikke bør finansieres 
med midler fra driftsbudsjettet. Rådmannen vil derfor ikke anbefale at prosjektet finansieres 
fra disposisjonsfondet. Rådmannen har vurdert fremdriften på ulike prosjekter som ligger i 
investeringsbudsjettet, og er kommet til at rammen på følgende prosjekter kan nedjusteres:  
Prosjektnummer Navn Rest/budsjett Ny ramme 
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204242 
WigWam elektrisk 
anlegg 

116.224 0 

224256 
Ny barnehage 
Andenes 

2.000.000 1.000.000 

194230 Andenes brannstasjon 2.000.000 (Ramme i 2022) 1.000.000 

94141 
Vannforsyning 
Hinnøya 

51.900.000 (tidligere 
fullfinansiert) 

50.900.000 

Prosjektet 204242 er asvluttet med en rest på 116.224, og kan inngå i nytt prosjekt. For 
Andenes barnehage, Andenes brannstasjon og Vannforsyning Hinnøya vil det sannsynligvis 
være behov for økte rammer uavhengig av rådmannens forslag, som følge av generelle 
prisøkninger. Fremdriften i de tre sistnevnte prosjektene tilsier at rammen kan nedjusteres 
uten at det oppstår forsinkelser.  
Rådmannens forslag til finansinering innebærer at man benytter tilgjengelige midler fra 
allerede gjennomførte låneopptak, fremfor å etablere nye lån. God økonomiforvaltning vil 
være å justere rammene på investeringer i tråd med prosjektenes fremdrift.   
 
Rådmannens anbefaling  
Med bakgrunn i det ovenstående anbefaler Rådmannen å bevilge kroner 3 116 224,- til 
renovering og utvidelse av Wig Wam barnehage. Finansiering hentes fra prosjektene 
204242, 224256 og 94141.  
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
PRIVATE BARNEHAGERS SAMARBEIDSUTVALG - SUPPLERINGSVALG ANDUNGEN 
BARNEHAGE  
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/1010 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
108/2022 Valgnemnda 21.10.2022 
130/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

23.09.2022 EIERREPRESENANTER TIL SAMARBEIDSUTVALET FOR 
KOMMUNALE BARNEHAGER 2019-2023 

3430 

 
 
 
Som nytt varamedlem til Private barnehagers samarbeidsutvalg - Andungen barnehage 
velges: 
  
--------------------------------------- 
 
 
  
I kommunestyremøte den 12.09.22, sak 114/2022, ble Marita Thanke Hansen (SP) innvilget 
fritak fra sine politiske verv.  Lill Pettersen (SP) ble da valgt inn som nytt medlem for Private 
barnehagers samarbeidsutvalg - Andungen barnehage. 
Da Lill Pettersen var vara til dette utvalget for Andungen barnehage, må det velges nytt 
varamedlem. 
  
 
 
  



 

Side 30 av 37 
 

  
 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
PROGRAMSTYRE SAMSKAP - SUPPLERINGSVALG 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/627 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
109/2022 Valgnemnda 21.10.2022 
131/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

23.09.2022 Programstyre for Samskap 2019 - 2023 3432 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 
Som nytt personlig varamedlem for Kjell-Are Johansen (AP) til Programstyre for Samskap 
velges: 
  
------------------------------------ 
  
  
  
 
 
Bakgrunn for saken: 
I kommunestyremøte den 12.09.22, sak 112/2022, ble Arne Robert Svendsen innvilget fritak 
fra sine politiske verv. 
Da  Arne Robert Svendsen var personlig varamedlem for Kjell-Are Johansen i Programstyret 
for Samskap, må det velges nytt varamedlem for han. 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISKE VERV - MAGNAR HARALDSVIK 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/1710 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
110/2022 Valgnemnda 21.10.2022 
132/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

05.10.2022 Kandidatkåring for SP ved kommunestyrevalget 2019-2023 3512 
23.09.2022 Styre Andøy Havn KF 2019 - 2023 3513 

 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 
  
Andøy kommunestyre innvilger Magnar Haraldsvik (SP) fritak fra følgende politiske verv, jfr. 
KL § 7-9: 
  

• Kommunestyret - varamedlem nr. 4 for Senterpartiet 
• Styret for Andøy Havn KF 

  
  
a) 
Kommunestyret: 
Varamedlemmer fra og med nr. 5 rykker en plass opp. 
 
 b) 
Styret for Andøy Havn KF 
Som nytt personlig varamedlem for Berit Pettersen velges: 
  
--------------------------------------  
 
 
Bakgrunn for saken: 
  
Magnar Haraldsvik (SP) er flyttet fra Andøy kommune og søker derfor fritak fra sine politiske 
verv. 
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Faktiske opplysninger: 
  
Kommunestyret: 
Ved kommunestyrevalget 2019 ble Magnar Haraldsvik (SP) valgt som vararepresentant for 
Senterpartiet. 
  
Av kommuneloven § 7-9, første ledd fremgår det: 
“En folkevalgt som ikke lenger er valgbar til et folkevalgt organ, trer endelig ut av organet. En 
folkevalgt som er registrert som utflyttet fra kommunen eller fylkeskommunen, og derfor 
lenger ikke er valgbar, kan likevel tre inn igjen i vervet hvis han eller hun flytter tilbake innen 
to år .” 
  
Ved kommunestyrevalget 2019-2023 ble samtlige representanter på valglisten for 
Senterpartiet valgt til kommunestyret, enten som fast representant eller som 
vararepresentant. Dermed vil varalisten for Senterpartiet bli redusert med en representant 
når Magnar  Haraldsvik innvilges fritak. 
  
  
Styret for Andøy Havn: 
  
I kommunestyremøte den 15.06.20, sak 99/2020, ble Magnar Haraldsvik valgt som personlig 
varamedlem for Berit Pettersen til styret for Andøy Havn KF. 
  
Da Magnar Haraldsvik nå er flyttet fra kommunen, må det velges nytt personlig varamedlem 
for Berit Pettersen. 
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ANDØY KOMMUNE 

 

 
 
 
SØKNAD OM FRITAK FRA POLITSKE VERV - BIRGIT KARLSEN EIRA 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/1365 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
111/2022 Valgnemnda 21.10.2022 
133/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

05.10.2022 Kandidatkåring for Arbeiderpartiet ved kommunestyrevalget 
2019 - 2023 

3439 

23.09.2022 KONTROLLUTVALG 2019-2023 3440 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre innvilger Birgit Karlsen Eira fritak fra følgende politiske verv, jfr. KL § 
7-9: 
  

• Kommunestyret - varamedlem nr. 6 for Arbeiderpartiet 
• Kontrollutvalget 

  
a) 
Andøy kommunestyre: 
 
I henhold til stemmer ved kommunestyrevalget 2019 går Jan Edgard Pettersen inn som nytt 
varamedlem nr. 6 
  
  
b)  
Andøy kommunestyre velger følgende kontrollutvalg: 
  
Medlemmer:                        Varamedlemmer: 

1.                                      1. 
2.                                      2. 
3.                                      3. 
4.                                      4. 
5.                                      5.  

  
Leder: 
Nestleder: 
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Bakgrunn for saken: 
 
Birgit Karlsen Eira (AP) er flyttet fra Andøy kommune og søker derfor om fritak fra sine 
politiske verv. 
  
Faktiske opplysninger: 
  
Kommunestyret: 
Birgit Karlsen Eira (AP) er valgt som vararepresentant til Andøy kommunestyre for 
Arbeiderpartiet, ihht. stemmer ved kommunestyrevalget 2019. 
  
Av kommuneloven § 7-9, første ledd fremgår det: 
“En folkevalgt som ikke lenger er valgbar til et folkevalgt organ, trer endelig ut av organet. En 
folkevalgt som er registrert som utflyttet fra kommunen eller fylkeskommunen, og derfor 
lenger ikke er valgbar, kan likevel tre inn igjen i vervet hvis han eller hun flytter tilbake igjen 
innen to år.” 
  
  
Kontrollutvalget: 
I kommunestyremøte den 14.10.19, sak 85/2019, ble Birgit Karlsen Eira valgt som medlem 
av kontrollutvalget. 
  
Kontrollutvalget forestår på vegne av kommunestyret det løpende tilsyn med forvaltningen i 
kommunen. Kommunestyret velger selv medlemmer og varamedlemmer til utvalget, og blant 
medlemmene leder og nestleder. Minst et av medlemmene i kontrollutvalget skal være 
medlem av kommunestyret, 
 jfr. § 23-1. 
  
Kontrollutvalget skal ha minst 5 medlemmer. Lederen kan ikke være medlem av samme parti 
eller tilhøre samme gruppe som ordføreren. 
  
  
Kommunestyret kan når som helst velge medlemmer til utvalget på nytt.  Hvis ett eller flere 
medlemmer av utvalget skal skiftes ut , skal alle medlemmene velges på nytt. 
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SUPPLERLINGSVALG  - VALGNEMND  
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 22/627 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
112/2022 Valgnemnda 21.10.2022 
134/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

03.10.2022 VALGNEMND 2019 - 2023 3985 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 
Som nytt medlem til valgnemnda for MDG velges: 
  
  
------------------------------ 
 
 
Bakgrunn for saken: 
I kommunestyremøte den 12.09.2022, sak 112/2022, ble Arne Robert Svendsen (MDG) 
innvilget fritak fra sine politiske verv.  
  
Arne Robert Svendsen (MDG) var bla. medlem av valgnemnda for MDG. Ved behandlingen i 
kommunestyret den 12.09.22 ble det ikke valgt nytt medlem for MDG til valgnemnda. Da alle 
politiske parti skal være representert i valgnemnda, må det velges nytt medlem for MDG. 
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Valg av representanter for Andøy Ungdomsråd 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Sindre Wolf 22/1987 

 
 
Saksnr. Utvalg Møtedato 
113/2022 Valgnemnda 21.10.2022 
135/2022 Kommunestyret 31.10.2022 

 
 
 
Sakssammendrag: 
  
 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås følgende representanter til Andøy Ungdomsråd: 
Andenes skole 
Representant: 
Vara:  
Risøyhamn skole 
Representant: 
Vara:  
Fritidsklubben Disco Duck 
Representant: 
Vara:  
Fritidsklubben Kjellerhullet 
Representant: 
Vara:  
Andenes Videregående skole 
Representant: 
Vara:  
Åpen plass 
Representant: 
Vara:  
  
Kommunetyret 
Representant: 
Vara:  
  
 
 
Bakgrunn for saken: 
I henhold til kommunelov §5-2 skal Andøy kommuen opprette ungdomsråd eller annet 
medvirkningsorgan for ungdom i kommunen. I Andøy har vi tradisjon for å bruke 
Ungdomsråd som modell for ungdomsmedvirkning. Rådet har i Andøy kommune hatt 
følgende sammensetning: 
Andenes skole: 1 representant og 1 vara 
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Risøyhamn skole: 1 representant og 1 vara 
Fritidsklubben Disco Duck: 1 representant og 1 vara 
Fritidsklubben Kjellerhullet: 1 representant og 1 vara 
Andenes Videregående skole: 1 representant og 1 vara 
Åpen plass (søknadsbasert): 2 representanter 
Kommunestyret: 1 representant og 1 vara 
Faktiske opplysninger: 
Forslag til representanter for de forskjellige organisasjonene/institusjonene er basert på 
dialog med med elevråd og styrene i ungdomsklubbene. I tillegg er representanter for åpen 
plass vurdert i dialog med sittende ungdomsråd. Representanter valgt inn i Ungdomsrådet 
skal være under 19 år når de blir valgt, og representanter velges for 2 år. 
Vurdering: 
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